
 

Protokół Nr LXII 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 29 czerwca 2009 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył LXII  

sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Zastępcę Burmistrza wraz  

z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, mieszkańców Gminy Dziwnów, 

przedstawicieli mediów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że porządek obrad radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji /zał. nr 3/. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 9, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Protokół  Nr LV    

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 9, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Protokół  Nr LVI    

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 9, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Protokół  Nr LVIII    

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 15 radnych w głosowaniu za – 9, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Protokół  Nr LIX    

 

 

Ad. 2 

Na sesję Rady Miejskiej przybył p. Waldemar Jaworowski – radny Gminy Rewal, Delegat 

Związku Miast i Gmin Morskich, który złożył informację na temat skutków budowy 

gazociągu na dnie Bałtyku przez konsorcjum Nord Stream. Przekazał również uchwałę Rady 

Gminy Rewal w sprawie żądania kaucji, aby pokazać władzom , społeczeństwu jaka jest skala 

zagrożeń. Poinformował, że uchwałę w tym temacie podjął również ZMiGM. 

Powiedział również, że w sprawę kaucji dla samorządów leżących nad Bałtykiem nie jest 

zaangażowane nasze Państwo. Rząd potrzebuje wsparcia społecznego. Taka decyzja w formie 

uchwały będzie dla Rządu pomocna. Komisja europejska bierze na siebie odpowiedzialność.  

 

Radny p. Dymerski – zapytał czy temat jest znany posłowi, RP p. Oświęcimskiemu? Czy 

wyższej rangi samorządy czekają na uchwały Gmin: Rewal, Dziwnów i pozostałych gmin 

nadmorskich? Domyśla się, że temat jest podany. 
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Pan Jaworowski – odpowiedział, że uważa, że rząd nie powinien tego robić, bo mogłoby to 

być w stosunku do rządu zarzutem, gdyby oficjalnie rząd namawiał samorządy do jakiegoś w 

tym kierunku działania. Samorządy mają prawo do własnej oceny sytuacji. Generalna 

Dyrekcja Ochrony Środowiska nie widzi zagrożenia, dlatego Rząd nie może w sposób jawny 

występować przeciwko takiej opinii. Stanowiska partii politycznych są różne. Jest 

przyrzeczenie Prezydenta RP, który odwiedził Gminę Rewal, że zajmie się uchwałą. W 

sejmie powinno rozpocząć się przygotowywanie jakiegoś prawa w tym temacie. Im więcej 

gmin wystąpi, to Sejm nie będzie mógł tej sprawy zbagatelizować.  

Samorządy mają prawo do zajęcia stanowiska, mają prawo się bać i mają prawo żądać od 

Rządu, aby reprezentował interesy samorządów. 

 

Burmistrz – podziękował p. Jaworowskiemu za wiedzę, jaką przekazał. Wniosek jest taki, że 

uchwała powinna być podjęta, czy będzie to z inicjatywy Burmistrza, czy Grupy Radnych. 

Proponuje, aby Komisja Morska skontaktowała się w tym temacie z Gminą Rewal.  

Uważa, że nie jest to wielki dramat, ponieważ mieszka w Dziwnowie od urodzenia i nie zna 

ani jednego przypadku negatywnego wpływu środków na turystę, mieszkańca. Słyszał o 

takich przypadkach pojedynczych na przestrzeni 50 lat na wybrzeżu środkowym, gdzie 

chemikalia były dotykane przez trałujące kutry. Ukłon w stronę Radnych Rewala, Dziwnów 

również taka uchwałę będzie musiał podjąć.  

 

Pan Jaworowski – proponuje zawiązanie związku na tę okoliczność. 

 

Przewodniczący Rady podziękował p. Waldemarowi Jaworowskiemu za przybycie  

i informację. 

 

Przerwa – 10.50 – 11.00 

 

 

Po przerwie Przewodniczący powrócił do realizacji punktu informacji o pracy Rady: 

- uczestnictwo w zakończeniu roku szkolnego w: Przedszkolu, Szkole Podstawowej, 

Gimnazjum, 

- uczestniczono w Dniach Powiatu Kamieńskiego,  

- Sąd Okręgowy w Szczecinie nakazał opublikowanie w dwutygodniku „Pomorzanin” do 

artykułu z pracy rady z zeszłego roku z lipca.  

 

Powiedział, że musi pogratulować Burmistrzowi tego, że Gmina znalazła się w rankingach na 

łamach „Wspólnoty” – pismo samorządowe, gdzie Dziwnów z 10 awansował na 5 miejsce w 

najwyższych wydatkach na administrację w przeliczeniu na jednego mieszkańca.  

 

 

Ad. 3. 

Informację o pracy w czasie od ostatniej sesji przedstawił p. Krzysztof Kozicki – Burmistrz 

Dziwnowa: 

- od 8-9 czerwca Burmistrz był na wyjeździe z Burmistrzami Wolina, Międzydrojów, 

przedstawicielami Związku, przedstawicielami Związku Gmin Karkonoskich, 

- brał udział w zakończeniach roku szkolnego – Gimnazjum i Liceum. 

- dnia 22 czerwca odbyło się posiedzenie Zarządu ZGWW, 

- od 18 – 20 wyjazd do gminy zaprzyjaźnionej Warneuchen  na obchody 110 lecia straży 

pożarnej w tym mieście, 
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- 24 czerwca spotkanie u Burmistrza Kamienia Pomorskiego w sprawie stworzenia lokalnych 

grup rybackich, ich współpracy z samorządami. Jest szansa pozyskania pieniędzy we 

współpracy z rybakami, 

- 24 czerwca ponowne posiedzenie Zarządu Związku Gmin Wyspy Wolin w sprawie studium 

wykonalności.. Będzie w tym temacie spotkanie w naszej Gminie, o którym radni będą 

poinformowani., 

- 26 czerwca spotkanie w Związku gmin R-XXI i konsultacje z projektantem projektu - 

rekultywacja wysypiska Międzywodzie. 

 

 

Ad. 4 

Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Radny p. Jeszka – zapytanie – 1/ program operacyjny infrastruktura i środowisko – czy 

gmina Dziwnów złożyła jakiś wniosek? Czy Związek Gmin Wyspy Wolin złożył jakiś 

wniosek?  

Można środki z tego funduszu wykorzystać na modernizację oczyszczalni ścieków i 

kanalizację. Rewal dostał na to zadanie 17,5 mln zł. Są zaawansowane wnioski Trzebiatowa, 

Darłowa, Kamienia Pomorskiego. Kamień ma najwięcej przyjętych wniosków.  

 

2/ Wniosek do Komisji Rewizyjnej- o podjęcie działań względem Burmistrza na łamanie 

przepisów ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie oraz realizację uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 25 listopada 2008 

r. Dotyczy braku ogłoszeń i informacji dla organizacji pożytku publicznego o wynikach 

konkursu ofert i nie podpisania umów z podmiotami wskazanymi przez Komisję Konkursową 

w terminie określonym przepisami.  

 

Radna p. Szafran -  1/  z uwagi na brak możliwości urządzenia przejścia na plażę przy 

posesji 58 wnioskuje o urządzenie przejścia przy posesji 57. 

 

Radny p. Stęplewski – podjęcie skutecznych działań, które uniemożliwiłyby poruszanie się 

po drogach publicznych (zwłaszcza w Międzywodziu) różnego typu wózkom, autka, na 

których samopas puszczone dzieci nawet w wieku przedszkolnym poruszają się po ulicach. 

 

Radny p. Dymerski - Wyegzekwowanie zintensyfikowania patroli policyjnych u 

Komendanta Policji zwłaszcza w Międzywodziu w godz. 5-6 rano. 

 

Radny p. Jeszka – 1/ Straż Miejska przejeżdża kilkakrotnie dziennie i nie widzi potrzeby 

interwencji na łamanie przepisów dot. zasad parkowania samochodów.  

 

Radna p. Olszewska – 1/ Czy można zniwelować sztucznie usypaną wydmę na przejściu 

przy ul. Osiedle Rybackie między posesjami 102 – 113. Jeszcze raz zwraca się o 

odpiaszczenie przejścia.  

 

Radny p. Mączyński – 1/ wnosi o udzielenie informacji do protokołu komisji ds. budowy 

promenady o aktualnym stanie prowadzenia zadania budowy promenady. W protokole 

Komisji została zapisana odpowiedź inspektora Urzędu p. Dziocha, „że według deklaracji 

wykonawcy projektu – GPD „Lada” projektowanie ma zakończyć się do końca maja 2009” 

Odpowiedź p. Burmistrza na interpelację z dnia 25 maja 2009 r. udzielona 23 czerwca br. jest 

enigmatyczna i wymijająca. 
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Radna p. Szafran – Zapytanie, – 1/ Kiedy rozpocznie się szczepienie dzieci przeciwko 

rakowi szyjki macicy? 

 

Radny p. Stęplewski – poinformował, że jeden z sołtysów na odcinku ul. Kochanowskiego 

między ul. Parkową, a Kochanowskiego jechał po prąd. Uważa, że należy szanować przepisy, 

prawo, bo patrzą na to mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady – zapytania i interpelacje – zał. nr 4 

 

Radny p. Kozłowski – zapytanie, – 1/ Co udało się zrobić z petycja mieszkańców w sprawie 

placu zabaw w parku przy ul. Sienkiewicza w Dziwnowie? Na poprzedniej sesji prosiło 

przygotowanie propozycji na posiedzenie Komisji Oświaty. 

 

Radny p. Mączyński – 1/ Mieszkańców interesuje lokalizacja placu zabaw dla dzieci na ul. 

Dziwna.. Można by urządzić festyn na tę okoliczność oddania placu zabaw do użytku.  

 

 

Przerwa – 11.30 – 11.45 

 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Radni odczytywali odpowiedzi Burmistrza na złożone zapytania i interpelacje na poprzednich 

sesjach: 

  

Radny p. Mączyński – 1/  w sprawie tablic informacyjnych dotyczących użytku 

ekologicznego „Martwa Dziwna”. 

2/ sprzątania miasta. 

3/ ponaglenie do WAM w zakresie utrzymania czystości i porządku na swoim terenie. 

 

Radny p. Jeszka – 1/ w sprawie parkowania samochodów na Alei Gwiazd sportu na ul. 

Reymonta 

2/ Zagospodarowania parku w Dziwnowie 

 

Radna p. Olszewska – 1/ w sprawie urządzenia przejścia między posesjami 102 – 113 na ul. 

Osiedle Rybackie. 

2/ zabudowy obiektu handlowego przy ul. Reymonta  

Zgłosiła, że chodziło o estetykę obiektu, a nie o uniemożliwienie handlu. 

3/ Złożenie przez Gminę wniosków do konkursu o środki unijne 

 

Radna p. Fajfer – Zawadzka – 1/ skierowanie kamery na stronę rzeki, a nie na obiekt 

„Bocianie Gniazdo”. 

 

Radna p. Haraś – 1/ łamanie przepisów na ul. Parkowej, 

2/ bałagan na obiekcie „Kon – Tiki” 
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Burmistrz dodał, że obiekt przy ul Mickiewicza nie jest już sprawą Gminy, ale trwa „walka” 

nadzoru budowlanego z właścicielem. 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieli na piśmie.  

Oświadczył, że przekaże kopie zawiadomień do Prokuratury na radnych.  

 

 

Ad. 6 

Projekt omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz – Wiśniewski. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem kontynuacja 

dzierżawy od 1 stycznia 2009 r.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Burmistrz – popiera wniosek Komisji i zgłasza jako swoją autopoprawkę – w § 1 termin „od 

1 stycznia 2009 r. do dnia 30 czerwca 2009 r. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/356/2009 z 

autopoprawką Burmistrza. 

 

 

Ad. 7 

Projekt omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia -  przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/357/2009. 

 

 

Ad. 8 

Projekt omówiła radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/358/2009. 
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Ad. 9 

Projekt omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz – Wiśniewska. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – uzyskała informację od p. Mazurek inst. UM, że dawniej teren był 

nieogrodzony i by ł teren dla oczekujących na białą flotę. Został poddzierżawiony i 

ogrodzony do samej ulicy. Komisja proponuje by oddać dzierżawę do końca tego roku. 

Następnie podjąć działania do pozyskania terenu celem przeznaczenia na parking lub inne 

usługi turystyczne przy przystani.  

 

Burmistrz – powiedział, że będzie zapis - w przypadku projektowania i przystąpienia do 

realizacji drogi 102 umowa będzie przerwana. Było w tym temacie spotkanie z 

przedstawicielami. Jest sugestia poprowadzenia drogi w tym miejscu. Zwiększyłby się teren 

dla oczekujących na statek. 

 

Radny p. Kozłowski – zgłosił wniosek formalny o oddalenie uchwały do wnioskodawcy i 

rozważenie terminu. 

 

Burmistrz – powiedział, że nie ma, co rozważać. Jest sugestia Rady „do 31 grudnia 2009 r” 

i taką wnosi autopoprawkę. 

 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji Oświaty 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że na tym terenie parkują samochody, więc to jest 

parking gości, czyli działalność gospodarcza, a nie teren zielony i stawki są wówczas zupełnie 

inne.  

 

Radny p. Stęplewski – należy skorygować przeznaczenie terenu. 

 

Radny p. Mączyński – należy zmienić w przedmiocie dzierżawy przeznaczenie terenu. 

Komisja stwierdziła w terenie, że teren jest wykorzystywany nie na teren zielony, a parking. 

W sezonie letnim powinna być to działalność gospodarcza, a w pozostałym teren zielony. 

 

Burmistrz – druga autopoprawka „na teren zielony, a w okresie od 01.07. – 31.08.2009 na 

parking”. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/359/2009 z 

autopoprawkami Burmistrza.. 

 

 

Ad. 10 

Projekt omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia -  przyjęła projekt uchwały 

Wyszła radna p. Olszewska – stan radnych 10 osób 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 10  radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/360/2009. 

 

 

Ad. 11 

Projekt omówiła radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/361/2009. 

 

 

Ad. 12 

Projekt omówiła radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. Powiedziała, że wszyscy radni 

otrzymali przed sesją projekt uchwały z autopoprawką – zał. nr 5 

 

 

Przerwa – 12.30 – 12.40 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu, – głosowanie na sesji .  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji.            

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji Oświaty 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Radna p. Olszewska -  aby ratować budżet gminy, – jeśli inni płacą za cały rok jak 

działalność gospodarczą, dlaczego w tym przypadku przeznacza się na teren zielony.  

 

Przewodniczący Rady – niektóre osoby, które dzierżawią plącą podatki od gruntu za 

działalność gospodarczą przez cały rok.  

 

Radny p. Mączyński – p. Kapuśniak zgłaszał, że z jego okręgu wyborczego wyborca skarżył 

się, ze za 4 m2 terenu zielonego płaci kwotę do gminy ponad 180 zł. Czy to w takiej stawce 

będzie liczono? Gdyby taka stawka byłą zastosowana to jakiekolwiek przeznaczenie byłoby 

dochodowe dla Gminy, a sporym wydatkiem dla dzierżawcy.  

 

Radna p. Szafran – uważa, że cały ten teren jest przeznaczony pod działalność gospodarczą. 

 

Burmistrz – zaproponował autopoprawkę w § 1 w pkt b – pow. 169 m2 zmienić na 235 m2 z 

przeznaczeniem na działalność gospodarczą, a nie teren zielony. 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały z autopoprawką Burmistrza: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwalę Nr LXII/362/2009. 

 

 

Ad. 13 

Projekt omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz – Wiśniewska. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/363/2009. 

 

 

Ad. 14 

Projekt omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu –  głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty –  Przewodniczący Komisji p. Kozłowski powiedział, że na posiedzeniu 

przypomniał, ze uchwała była na poprzedniej sesji i ponownie wróciła bez żadnej propozycji 

zmiany. Na posiedzenie Komisji Oświaty przybyły osoby zainteresowane z Dziwnówka . 

komisja wysłuchała gości. W dniu 25 na godz. 8.30 umówiono się z nimi w Dziwnówku , że 

przyjadą przewodniczący komisji Morskiej i przewodniczący Komisji Oświaty i będą 

rozmawiać z mieszkańcami. Oglądając wnikliwie oraz słuchając mieszkańców nna 

posiedzeniu komisji – Komisja wypracowała wniosek dot. projektu uchwały nr 14, 20, 21, 22 

i 23 porządku obrad. 

Komisja wnioskuje o regulacje linii drogowej ul. Mickiewicza w Dziwnówku wg obecnej 

granicy działki nr 110/9 od strony południowej do działki 110/114. Od pierwszej działki od 

ogrodzenia pociągnąć równa linię dla wszystkich działek i wyregulować linię tej ulicy. 

Komisja nie wyraża zgody na zbycie gruntu dla działki 110/9 od strony zachodniej tj. ulicy 

Słonecznej i od strony wschodniej dla działki 110/14. Ma być to tylko regulacja granicy, a nie 

wykup działek do samej brukowanej ulicy.  

Komisja Morska – Komisja popiera wniosek Komisji Oswiaty 

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały. 

 

Radny p. Kozłowski – z uwagi na to, że jest dużo poprawek zgłasza wniosek formalny o 

odesłanie projektów uchwał nr 14, 21, 21,22 i 23 porządku obrad do wnioskodawcy, celem 

przygotowania postanowień Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – zakomunikował, że wniosek formalny w tym punkcie może 

dotyczyć tego projektu uchwały osoba, która ma wniosek przeciwny może zabrać głos.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego p. Kozłowskiego 

o odesłanie uchwały do wnioskodawcy. 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o odesłanie projektu uchwały 

do wnioskodawcy.  

 

 

Ad. 15 

Projekt omówiła radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.  

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/364/2009. 

 

 

Ad. 16 

Projekt omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz – Wiśniewska. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXII/365/2009. 

 

 

Ad. 17 

Projekt omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady – dla ul. Wolności i tego terenu jest zrobiony plan zagospodarowania 

przestrzennego. Zabudowa leży w pasie drogowym i w takim układzie byłaby to droga, której 

nie można sprzedać.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w celu sprawdzenia danych godz. 13.05 – 13.15 

 

Burmistrz – wnosi o zmianę porządku obrad bieżący pkt zrealizować w pkt przed „Wolnymi 

wnioskami”. Przedstawione sugestie nie wynikają z mapy. Pracownicy pojechali w teren. 
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Głosowanie wniosku Burmistrza - bieżący pkt zrealizować w pkt przed „Wolnymi 

wnioskami” 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła wniosek Burmistrza.  

 

 

Ad. 18   

Projekt uchwały przedstawiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – większością głosów odrzuca projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie a sesji 

  

Radny p. Stęplewski – dwukrotnie stawał na sesji projekt umożliwienia sprzedaży działki 

64/5 właściciela sąsiednie działki terenu o pow. Ponad 200 m2. Burmistrz wyjaśniał, że 

uważa za bezzasadny projekt tej uchwały. Przy projekcie tej uchwały zarysowała się szansa 

dla właściciela sąsiedniej działki możliwości nabycia działkę obecnie proponowaną. Uważa 

za zasadne podjęcie tej uchwały.  

 

Burmistrz – dodał, że pieniądze gminie są potrzebne i prosi aby radni zagłosowali za 

sprzedażą tej działki. Chciałby znać powód poszczególnych radnych braku akceptacji 

przyjęcia uchwały. 

 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że jak w komedii „pieniądze to nie wszystko”. Jest to 

miejsce, które przy propozycjach Pana Burmistrza o rozbudowie nabrzeża byłoby pierwszym 

punktem chociażby manewrowym dla ciężkiego sprzętu. Być może teren ten będzie 

potrzebny do unijnego programu rybackiego. Aby nie zrobić czegoś pochopnie  

Należy wstrzymać się ze sprzedażą tej działki. W planie są to tereny dla rzemieślników. 

 

Burmistrz – działka w porównaniu do całego terenu jest nieznaczna. Nie wyobraża sobie w 

tym miejscu placu manewrowego. Jest to gotowa działka do sprzedaży, a szuka się pieniędzy. 

Skoro ten teren jest potrzebny to dziwi, że teren położony w kierunku a południe jest 

niepotrzebny i można go sprzedać. Argument p. Kozłowskiego nie przemawia.   

 

Radny p. Dymerski – o kwestii sprzedaży działek 156/4 i 64/4 rozmawiano wielokrotnie i 

podnoszone były tez różne argumenty. W aspekcie realizacji budżetu i zadań sprzedaż tych 

działek tak jak zaznaczył Pan Burmistrz i część radnych jest konieczna. Kwestia nieudzielania 

absolutorium z wykonania budżetu za rok ubiegły była kwestia nie wykonania planu 

sprzedaży nieruchomości, co nie wszyscy zauważyli, że ogólny kryzys spowodował mniejsze 

zainteresowanie sprzedażą nieruchomości. Teren ten jest atrakcyjny. Podjęto niefortunną 

uchwałę obligującą władzę wykonawczą do sprzedaży dz. 64/5. Jest w perspektywie rozwój 

tych terenów, komunalizacja portu, a raptem powstaje uchwała, która mówi o sprzedaży 

skrawka gruntu, który jest terenem strategicznym.  

Wystawienie działek ujętych w projekcie uchwały jest normalna, zdrową procedurą, dlatego 

że przemawiają za tym fakty z lat ubiegłych. W Międzywodziu dysponowano podobną 

działką, przez którą przebiegał kolektor ściekowy. Działka została wystawiona do sprzedaży.  
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Kupujący wie, co kupuje, co jest w ziemi. Prosi o wyrażenie zgody na sprzedaż tych dwóch 

działek. 

 

Burmistrz – dodał, że rybacy są zainteresowani przystąpieniem do przetargu. 

 

Radny p Mączyński – uważa, że myśl p. Dymerskiego została przedstawiona pokrętnie, bo 

pozyskiwanie funduszy ze sprzedaży działek to jest pozyskiwanie funduszy. Był przeciwny 

sprzedaży działki 64/5. Skoro ta działka nie została sprzedana i Pan Burmistrz oświadczył na 

sesji, że jej nie sprzeda, czyli nie chce pozyskać pieniędzy tzn. takie oświadczenie jest 

jednoznaczne, że nie chce pozyskać pieniędzy. 

 

Burmistrz – powiedział, że nie widzi logiki w tym, o czym mówi Pan Mączyński. Zwykła 

logika wskazuje, że ten teren dz. 64/5 leży w ciągu ulicy, a działki do sprzedaży względem 

drogi leżą z boku.  

 

Radny p. Dymerski – pokrętności powinno się upatrywać w przymuszaniu władzy do 

szybkiej sprzedaży działki 64/5 i blokowaniu sprzedaży dziaek156/4 i 64/4. 

 

Radny p. Jeszka – podobnie jak Pan Burmistrz też uważa, że nie należy sprzedawać działki 

64/5. Uważa, że po zagospodarowaniu terenu osiągnie się większą cenę za działki, które się 

tam znajdują. 

 

Burmistrz – odpowiadając radnemu p. Jeszce powiedział, że pieniądze potrzebne są gminie 

dziś, a nie jutro. Ludzie wiedzą, że teren będzie zagospodarowany i uzyskana kwota będzie 

podobna.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 3, 

przeciw – 8, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła projekt uchwały.  

 

 

Ad. 19 

Projekt omówiła Zastępca Burmistrza p. Janina Ławrynowicz – Wiśniewska. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały 

Komisja Morska – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały 

 

 

Radny p. Kozłwski – powiedział, że podsuwa się Radzie do głosowania sprzedaż drogi. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 0, 

przeciw – 10, wstrzymało się – 1 jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały.  
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Ad. 21 

Projekt przedstawił Sekretarz Gminy p. Latuśkiewicz. 

 

Radny p. Kozłowski – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o odesłanie projektu uchwały 

do wnioskodawcy.   

 

 

Ad. 22 

Projekt przedstawiła Radca Prawny.  

 

Radny p. Kozłowski – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o odesłanie projektu uchwały 

do wnioskodawcy.   

 

 

Ad. 23 

Projekt przedstawiła Radca Prawny.  

 

Radny p. Kozłowski – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o odesłanie projektu uchwały 

do wnioskodawcy.   

 

 

Ad. 24 

Projekt przedstawiła Radca Prawny.  

 

Salę obrad opuścił radny p. Stęplewski – 10 radnych 

 

Burmistrz – zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad.    

 

 

Ad. 25 

Projekt przedstawiła Radca Prawny.  

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji. 
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Komisja Oświaty – wniosek – ujednolicić średnią do 4,5 ze wszystkich dziedzin oraz aby 

Komisja mogła rozpatrywać indywidualne przypadki z niższą średnią, ale nie niższą niż 4,0. 

Dotyczy to & 2 pkt 2 i 3 z podpunktami. Chodzi o dziedziny sportowe i artystyczne. Po 

przyjęciu wniosku Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Komisja Morska –  20 wniosek - & 4 pkt 5 zastąpić sowo stypendium jednorazowe na 

stypendium na zasadach według § 1 pkt2. 

Aby w szczególnych przypadkach Komisja mogła dopuścić więcej niż jedno stypendium - &1 

pkt 4. Po poprawkach jednogłośnie przyjmuje projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 

 

Wyjaśnień udzielił Dyrektor ZOOiK p. Buda, który powiedział, że wnoszone propozycje 

wynikają z rocznych doświadczeń jak również uwag członków Komisji. Można zgodzić się 

na zmiany zgłoszone przez Komisję Oświaty w sprawie ujednolicenia średniej. 

 

Przewodniczący Rady – zaproponował wykreślenie średnia ocen. 

 

Radny p. Kozłowski – w regulaminie są podane średnie Komisja pracowała nad 

ujednoliceniem. Należy dać możliwość decyzji Komisji. Bywa tak, że trzeba dziecku dać 

stypendium, a nie osiąga ono 4,5 średniej.  

 

Dyrektor ZOOiK p. Buda zaproponował poprawki; 

1/ ujednolicenie oceny do 4,0 w &2 pkt ust 2 pkt 1d, 

2/ & 5 „ po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji” i zwiększyć do „60%”, skreślić słowa „z 

własnej inicjatywy” 

3/ w &4 pkt 5 wykreślić sowo „jednorazowe”, dopisać „na zasadach &1 pkt 2 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały z powyższymi poprawkami; 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr  LXII/366/2009. 
 

 

Ad. 26 

Projekt uchwały omówiła p. Agata Tarasiuk pełniąca obowiązki kierownika OPS w 

Dziwnowie 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr  LXII/367/2009. 
 

 

Ad. 27 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz. 

 

Następnie wyjaśnień udzieliła p. Skarbnik p. Grażyna Madońska. 
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Przerwa – 14.15 – 14.25 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Radny p. Mączyński – uważa za niezasadne podjęcie uchwały. Nowa forma to zadania w 

zakresie zadań gminnych. 

 

Radny p. Jeszka – uważa, że obecnie przydzielane sołectwom fundusze dają szersze 

spektrum działań. Nie należy tego zmianiać. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 1, 

przeciw – 9, wstrzymało się –1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały.  

 

 

Ad. 28 

Projekt omówiła Skarbnik Gminy p. Madońska. 

Zgłosiła autopoprawki: 

1/ w załączniku inwestycji – z zadań na 29 tys. zł. z oświetlenia ul. Mickiewicza w 

Dziwnówku, ul. Krzywa i Reymonata w Dziwnowie przenieść na zrobienie projektów 

oświetlenia Dziwna 4 - 4a Słoneczna w Łukęcinie i Szkolna w Międzywodziu,  

Jest to zmiana niepowodująca zwiększenia budżetu. 

2/ dodatkowe zadanie – 6 tys. zł. na zakup komputera 

3/ plac zabaw w Dziwnowie – zadanie umieścić w pozycji zadań – plac zabaw 

Międzywodzie, Łukęcin , Dziwna – 65 tys. zł. Dopisać do tej pozycji jako zadanie rzeczowe. 

Na najbliższej sesji znaleźć środki, jeśli okaże się być ich za mało. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty – trudno na sesji zdecydować. Pan Burmistrz znajdzie środki na rozbudowę 

wszystkich placów zabaw. Jest za 

Komisja Morska – głosowanie na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Przewodniczący Rady – czy jest wyrok sądu o przyznanie kwoty dla firmy „Grabowieki”  

 

Skarbnik – przyznała, że jest wyrok sądu 

 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy było wniesione odwołanie. 

 

Burmistrz – nie chodziło o „zabicie” firmy Grabowiecki, ale o ukaranie. Kara dalej została 

około 20 tys. zł. i są efekty. Byli ukarani nie wypłaceniem kwoty około 50 tys. zł. Po 

wyjaśnieniach, w kilku sprawach mieli rację, uznał to również Sąd. Ostatecznie firma została 

ukarana kwotą 20 tys. zł. i są efekty, bo w Dziwnowie jest lepiej.  

 

Radny p. Mączyński – powiedział, że dwa miesiące temu debatowano nad tą sprawą. Czy 

Gmina przystępując do wykonywania umowy w paragrafie dotyczącym kar z tytułu nie 

wywiązywania się z zadania opłacanego przez Gminę popełniła jakiś błąd? 
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Burmistrz – gdyby nie przełom roku, to nie pytałby się Rady czy ma wypłacić pieniądze. 

 

Radca Prawny, – aby wpłynąć na firmę, aby dobrze realizowała swoje obowiązki wzmożono 

kontrolę i po spisaniu protokołów zostały naliczone kary umowne. Kary zostały potrącone z 

wynagrodzeń. Miedzy czasie firma zaczęła się tłumaczyć, pisać wyjaśnienia, sprostowania, 

dowodzić, że to nie z ich winy nastąpiła taka, czy inna sytuacja. 

Nastał nowy rok budżetowy, Burmistrz był skłonny uznać tłumaczenia, bo niektóre złe usługi 

były nie z ich winy. Burmistrz wyszedł z propozycja do Rady, aby uwzględnić cześć 

niezasadnie potrąconych kar umownych. Rada odmówiła, dlatego też sprawa miała finał w 

Sądzie. Próbowano się bronić materiałami, jakie były zgromadzone w sprawie, ale 

zasadniczym błędem było to, że protokoły były sporządzane bez żadnego poinformowania 

wykonawcy i nie mogły stanowić żadnego dowodu w sprawie. Dlatego tez proces był 

częściowo przegrany. 

 

Radny p. Mączyński – uważa, że błąd tkwi w zapisach umowy, ponieważ zgłaszał w imieniu 

społeczności, aby został odśnieżony chodnik, bo dzieci nie mogły iść do szkoły, wówczas 

usłyszał od p. Błaszczuk pracownika Urzędu, że nie mogą tego wykonać, ponieważ firma nie 

posiada odpowiedniego parametrom chodnika sprzętu.  

 

Radca Prawny – firma powinna zapewnić odpowiedni sprzęt.  

 

Burmistrz – wyjaśnił, że Gmina nie poniosła z tego tytułu żadnych strat. Ukarano firmę 

kwotą 50 tys. zł.  Ta kara dalej jest w kwocie 20 tys. zł. Efekt jest osiągnięty, bo porządek w 

Dziwnowie jest w stopniu należytym.  

 

Burmistrz – powiedział, że ukarał firmę i ma dziś problem.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że mamy do czynienia z drugim przypadkiem nie 

wyczerpania drogi prawnej, co do roszczeń firm. Podpisując decyzję o ukaraniu Pan 

burmistrz miał jakieś podstawy.  

 

Radny Dymerski – mając kwotę 20 tys. zł. potrącone p. Grabowieckiemu jest większy 

porządek w Gminie.  

 

Radny p. Stęplewski – co by Burmistrz nie zrobił przez część radnych będzie to 

kontestowane.  

 

Przewodniczący Rady – spora kwota jest przeznaczona na transmisje. Ma prośbę, aby 

transmisje były pełne, bez braków. 

 

Radny p. Mączyński - prosi Burmistrza o udzielenie odpowiedzi kto ponosi koszty 

wystąpień Pana Burmistrza w telewizji kablowej emitowanych jako inny materiał filmowy niż 

przekaz z sesji Rady miejskiej w Dziwnowie. Złoży zapytanie na piśmie.  

 

Burmistrz – powiedział, że Pan Mączyński składa na piśmie i Burmistrz odpowie na piśmie.  

 

Radny p. Stęplewski – uważa, że Burmistrz poza sesja ma prawo wypowiedzieć się do 

mieszkańców. 
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Nastąpiło głosowanie poszczególnych pozycji uchwały: 

 

1/ 40 000 zł. na promocję 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 3, wstrzymało się –0 większością głosów przyjęła zapis uchwały.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła wniosek o głosowanie blokowe nad 

całością wydatków OPS.   

 

2/ Zgodnie z wnioskiem Rada Miejska głosowała nad całością wydatków OPS; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła zapisy uchwały dot. wydatków OPS.  

 

3/ 30 000 zł – oczyszczanie miast … 

 Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 1, wstrzymało się –5 większością głosów przyjęła zapis uchwały.  

 

Zmniejsza się wydatki budżetowe; 

1/ 20 000 OPS 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały.  

 

2/ 30 000 zł. zakup usług pozostałych  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw –0, wstrzymało się –1 większością głosów przyjęła zapis uchwały.  

 

Nastąpiło głosowanie autopoprawek Burmistrza do załącznika zgłoszone przez Skarbnika 

Gminy; 

1/ Oświetlenie 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła autopoprawke Burmistrza.  

 

2/  Dopisać zadanie - plac zabaw w Dziwnowie 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła autopoprawke Burmistrza.  

 

 

Nastąpiło głosowanie całości uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXII/368/2009.  

 

 

Ad. 17 

Burmistrz powrócił do tematu sprzedaży działki nr 84 położonej w Dziwnówku. 

Poinformował, że sugestie Pana Przewodniczącego wniesione podczas omawiania projektu 

uchwały są właściwe.  

Proponuje poprzez autopoprawkę zmianę w tytule dodając słowo „Części nieruchomości… 

Druga poprawka to zapis; „Wyraża się zgodę na sprzedaż części działki nr 84”, wykreślić „O 

powierzchni 324m2, „położonej w obrębie Dziwnówek do krawędzi chodnika.” 
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Radny p. Kozłowski – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 11 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw –0, wstrzymało się –1 większością głosów przyjęła wniosek formalny.  

 

 

Ad. 29 

Wolne wnioski. 

 

Radny p. Stęplewski - poinformował, że poprzez jego wypowiedź w sprawie łamania 

przepisów ruchu drogowego urażone zostało ego Sołtysa p. Wawrzynieckiego, co skłoniło go 

do niewybrednych słów, prób grożenia sądami. W związku z tym doprecyzowuje poprzednią 

wypowiedź, że przepisów ruchu drogowego nie złamał Sołtys Dziwnowa Górnego  

p. Wawrzyniecki , nie złamał przepisów Sołtys Międzywodzia, Sołtys Sołectwa Dziwna, 

Sołtys Dziwnówka, ani Sołtys Łukęcina. Nie wymieni nazwiska Sołtysa, który przepis złamał.  

 

Radny p. Dymerski – zwrócenie uwagi na samowolne malowanie kopert do parkowania na 

ulicach w miejscowościach gminy. 

 

Radny p. Lisowski – wnioskuje o zdjęcie albo egzekwowanie znaku zatrzymywania się na 

ul. Parkowej w Dziwnowie w stronę pomnika. 

 

Radny p. Olszewska – wnioskuje o umieszczenie tablicy informującej przy ul. Orzeszkowej 

przy kierunkowskazie „Świnoujście” również określenie kierunku w stronę Osiedla 

Rybackiego. 

 

Radny p. Mączyński – na poprzedniej sesji składał wniosek w sprawie nie umieszczenia 

właściwych znaków, co ma wpływ na niewłaściwe zachowanie właścicieli pojazdów na 

terenie Alei Gwiazd Sportu. Według niego brakuje dwóch znaków – zakaz zatrzymywania się 

i postoju, przy parkingu znak „Parking”. 

 

 

Ad. 30 

Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski oznajmił, że z uwagi na wyczerpanie porządku 

obrad zamyka LXII sesje Rady Miejskiej w Dziwnowie – godz. 15.15 

 

 

 

Protokołowała; Wiesława Matelska 


